



## **LEGAL NOTICE**

(English)

---

The wind.capital website is a strictly informational site with the aim of presenting management activities. All information available on the site is exclusively indicative. It is not a transactional site. Any information can be modified without notice by the company.

The information contained on this site does not constitute an offer of products or services or a solicitation of any offer to buy or sell securities or other investment management products. It is presented for informational purposes only and therefore has no contractual value. Access to the products and services presented here may be subject to restrictions with regard to certain people or certain countries. The tax treatment specific to investing in shares or units of AIFs depends on each individual's situation and is subject to change. All individuals interested in receiving additional requests, including information on the risks and characteristics of the products and/or services, can request information and are invited to contact the Management Company.

Terms and Policies Wind Venture is a management company authorized by the French Financial Markets Authority (AMF) under number GP-20230021. Registered name: Wind Venture SAS Head office: 6 voie AK 16, 75016, Paris Email address: thierry@wind.capital RCS (Trade and Companies Register) number: Paris 979 926 912 Share capital: 240,000 euros AMF (Financial Markets Authority): GP-20230021 Publication Director and Editor-in-Chief: Thierry Vandewalle Web host: GANDI

### **Copyright and Intellectual Property:**

The use of any document from the wind.capital site is authorized solely for informational purposes for private and personal use. Any reuse, reproduction, transcription, or modification made for other purposes is expressly prohibited without prior written authorization from the company. The site and all its components, including but not limited

to: texts, still or animated images, sound compositions, graphic designs, databases, etc., are the exclusive property of Wind Venture and are protected under the provisions of the intellectual property code. The trademarks, trade names, and logos featured on this site are registered. Their total or partial reproduction, made from the site's elements, is prohibited. By exception, certain content (data, images) belongs to their respective authors.

The user agrees to respect the intellectual property rules of the various content offered on the site, which means:

- Not to reproduce, summarize, modify, alter, or redistribute, without prior authorization from Wind Venture, any article, title, application, software, logo, trademark, information, illustration, or photograph for use other than strictly private, which excludes any reproduction for professional purposes or mass distribution.
- Not to copy all or part of the site onto another site or internal company network.

The content of the website, including logos, trademarks, photos, and any other original material, must not be reproduced without prior written consent.

The site may contain links to other websites for convenience. We make no express or implied warranty regarding the information, material, products, or services contained on or accessible through these linked sites.

### **Establishing Hyperlinks:**

Establishing hyperlinks by any person to the site without the knowledge of Wind Venture is not authorized. Before setting up any such links, you must request permission from Wind Venture.

### **Content Responsibility:**

Wind Venture strives to ensure the accuracy and updating of the information disseminated on this site and reserves the right to correct, at any time and without notice, the content. We also warn visitors that it is their responsibility to verify the information by other means, including by contacting us. Consequently, we disclaim any liability for:

- Any inaccuracy, error, or omission relating to information available on the site;

- Any damages resulting from a fraudulent intrusion by a third party leading to a modification of the information available on the site. External sites to Wind Venture having a hyperlink with the present site are not under the control of Wind Venture, which therefore declines any responsibility for their content. These links do not constitute, in any case, an approval or partnership between Wind Venture and these sites, which are subject to their own terms of use and privacy policies. All products, brands, logos, and images cited on this site belong to their respective companies.

**Access to the Site:**

Wind Venture reserves the right to modify, terminate, suspend, or interrupt access to all or part of the site at any time, for any reason, and at its sole discretion, including the content, functionalities, or hours of availability without prior notice.

ESG Policy (Environmental, Social, Governance): We have implemented an analytical framework integrating environmental, social, and governance (ESG) principles into our due diligence process. This approach is fully consistent with our investment philosophy. We believe that the inclusion of non-financial criteria is essential to create long-term value for our investors, interests, and partners. We encourage the companies we follow to adopt best practices.

**Conflict of Interest Policy:**

Wind Venture is committed to maintaining the highest standards of integrity and transparency in all its activities. To this end, we have implemented a strict conflict of interest management policy. According to our regulations, upon identifying an existing or potential conflict of interest, we systematically consult our Advisory Committee. This committee plays a crucial role in evaluating the situation and may seek the opinion of the compliance officer or their delegate to make informed decisions.

Client Complaint Handling Procedure: Wind Venture has established and maintains an operational procedure to handle client complaints promptly and efficiently.

Any complaint can be sent to Wind Venture SAS, 6 voie Ak/16, 75016, Paris or by email to: [thierry@wind.capital](mailto:thierry@wind.capital) The management company will acknowledge receipt of the complaint within a maximum of ten working days from the date of receipt unless a response has been provided to the client in the meantime. Except in duly justified exceptional circumstances, a response will be provided to the client within two months of

receiving the complaint. If you are not satisfied with the response to your complaint, you may contact the mediator of the Financial Markets Authority free of charge (by mail at the address 17 place de la Bourse 75082 Paris cedex 2 or via the electronic form available on the AMF website, <https://www.amf-france.org/fr/le-mediateur>).

## **MENTIONS LEGALES**

(French)

---

Le site wind.capital est un site à but strictement informatif dont l'objectif est de présenter l'activité de gestion. Toutes les informations disponibles sur le site ont un caractère exclusivement indicatif. Il ne s'agit pas d'un site transactionnel.

Toute information peut être modifiée sans préavis par la société.

Les informations contenues sur ce site ne constituent pas une offre de produits ou de services ou une sollicitation quelconque d'offre d'achat ou de vente de valeurs mobilières ou d'autres produits de gestion d'investissement. Elles ne sont présentées qu'à titre informatif, et n'ont donc pas de valeur contractuelle. L'accès aux produits et services présentés ici peut faire l'objet de restrictions à l'égard de certaines personnes ou de certains pays. Le traitement fiscal propre à l'investissement en parts ou actions de FIA dépend de la situation de chacun et est susceptible d'être modifié. Toutes les personnes, intéressées pour recevoir des demandes complémentaires et notamment des informations sur les risques et les caractéristiques des produits et/ou services, peuvent demander à recevoir des informations et sont invitées à contacter la Société de Gestion.

### **Termes et Politiques**

Wind Venture est une société de gestion agréée par l'Autorité des Marchés Financiers (AMF) française sous le numéro GP-20230021.

Nom enregistré : Wind Venture SAS

Siège social : 6 voie AK 16, 75016, Paris

Adresse e-mail : [thierry@wind.capital](mailto:thierry@wind.capital)

Numéro RCS (Registre du Commerce et des Sociétés) : Paris 979 926 912

Capital social : 240 000 euros

AMF (Autorité des marchés financiers) : GP-20230021

Directeur de la publication et Responsable de la rédaction : Thierry Vandewalle

Hebergeur WEB : GANDI

### **Droit d'auteur et Propriété Intellectuelle :**

L'utilisation de tout document provenant du site [wind.capital](http://wind.capital) n'est autorisée qu'à titre d'information pour un usage privé et personnel.

Toutes réutilisation, reproduction, retranscription, modification qui pourraient être effectuées à d'autres fins sont expressément interdites, à défaut d'une demande d'autorisation préalable faite par écrit à la société.

Le site ainsi que tous les éléments le composant et notamment : les textes, les images fixes ou animées, les compositions sonores, la charte graphique, les bases de données, etc... sont la propriété exclusive de Wind Venture et sont protégés au titre des dispositions du code de la propriété intellectuelle.

Les marques, noms commerciaux et logos figurant sur ce site sont déposés. Leur reproduction totale ou partielle, effectuée à partir des éléments du site, est prohibée. Par exception, certains contenus (données, images) sont la propriété de leurs auteurs respectifs

L'utilisateur s'engage pour sa part à respecter les règles de propriété intellectuelle des divers contenus proposés sur le site c'est-à-dire :

- À ne pas reproduire, résumer, modifier, altérer ou rediffuser, sans autorisation préalable de Wind Venture, quelque article, titre, application, logiciel, logo, marque, information, illustration ou photographie pour un usage autre que strictement privé, ce qui exclut toute reproduction à des fins professionnelles ou de diffusion en nombre.
- À ne pas recopier tout ou partie du site sur un autre site ou un réseau interne d'entreprise.

Le contenu du site Web, y compris les logos, les marques de commerce, les photos et tout autre matériau original, ne doit pas être reproduit sans consentement écrit préalable.

Le site peut contenir des liens vers d'autres sites Web à titre de commodité. Nous n'émettons aucune garantie expresse ou implicite en ce qui concerne les informations, le matériel, les produits ou les services contenus sur les sites liés ou accessibles via ces liens.

#### **Etablissements de liens hypertextes :**

L'établissement de liens hypertextes par toute personne en direction du site, à l'insu de Wind Venture, n'est pas autorisé.

Avant toute mise en place d'un ou de tels liens, il vous appartient d'en faire la demande auprès de Wind Venture.

#### **Responsabilités quant au contenu**

Wind Venture s'efforce d'assurer au mieux l'exactitude et la mise à jour des informations diffusées sur ce site, et se réserve le droit de corriger, à tout moment et sans préavis, le contenu. Aussi, nous avertissons le visiteur qu'il lui appartient de vérifier l'information par d'autres moyens, y compris en nous contactant. En conséquence, nous déclinons toute responsabilité : pour toute imprécision, inexactitude ou omission portant sur des informations disponibles sur le site ; pour tous dommages résultant d'une intrusion frauduleuse d'un tiers ayant entraîné une modification des informations mises à la disposition sur le site. Les sites extérieurs à Wind Venture ayant un lien hypertexte avec le présent site ne sont pas sous contrôle de celle-ci qui décline par conséquent toute responsabilité quant à leur contenu. Ces liens ne constituent, en aucun cas, une approbation ou un partenariat entre Wind Venture et ces sites, ceux-là étant soumis à leurs propres conditions d'utilisation et politiques de protection de la vie privée. Tous les produits, marques, logos, et images citées dans ce site appartiennent à leurs compagnies respectives

#### **Accès au site**

Wind Venture se réserve le droit de modifier, de résilier, de suspendre ou d'interrompre à tout moment, pour toutes raisons et à sa seule discrétion, l'accès à tout ou partie du site, y compris notamment pour le contenu, les fonctionnalités ou les heures de disponibilité sans avis préalable.

#### **Politique ESG (Environnement, Social, Gouvernance) :**

Nous avons mis en place un cadre analytique intégrant les principes des questions

environnementales, sociales et de gouvernance (ESG) dans notre processus de due diligence. Cette approche est entièrement conforme à notre philosophie d'investissement. Nous croyons que l'inclusion de critères non financiers est essentielle pour créer de la valeur à long terme pour nos investisseurs, nos intérêts et nos partenaires. Nous encourageons les entreprises que nous suivons à adopter les meilleures pratiques.

**Politique en matière de conflits d'intérêts :**

Wind Venture s'engage à maintenir les plus hauts standards d'intégrité et de transparence dans toutes ses activités. Pour cela, nous avons mis en place une politique stricte en matière de gestion des conflits d'intérêts. Selon notre règlement, dès l'identification d'un conflit d'intérêts existant ou potentiel, nous consultons systématiquement notre Comité Consultatif. Ce comité joue un rôle crucial en évaluant la situation et peut solliciter l'avis du responsable de la conformité ou de son délégué pour prendre des décisions éclairées.

**Procédure de Gestion des Plaintes des Clients :**

Wind Venture a mis en place et maintient une procédure opérationnelle afin de traiter rapidement et efficacement les plaintes de ses clients.

Toute plainte peut être adressée à Wind Venture SAS, 6 voie Ak/16, 75016, Paris ou par e-mail à : [thierry@wind.capital](mailto:thierry@wind.capital)

La société de gestion accusera réception de la plainte dans un délai maximal de dix jours ouvrables à compter de la date de réception, sauf si une réponse a été émise au client dans l'intervalle. Sauf circonstances exceptionnelles dûment justifiées, une réponse sera adressée au client dans un délai de deux mois à compter de la réception de la plainte. Si vous n'êtes pas satisfait de la réponse apportée à votre réclamation, vous pouvez vous adresser, gratuitement, au médiateur de l'Autorité des marchés financiers (par courrier postal, à l'adresse *17 place de la Bourse 75082 Paris cedex 2* ou par formulaire électronique accessible sur le site internet de l'AMF, <https://www.amf-france.org/fr/le-mediateur>).